
 
Ajuntament de Maria de la Salut

Expedient núm.: 8/2021

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL

Procediment: convocatòria de la Junta de Govern Local. Exercici 2021 

Assumpte: convocatòria de la Sessió ordinària de la Junta de Govern Local de dia 11 

de gener de 2021  

Document  signat  per:  una  vegada  aprovada  per  la  Junta  de  Govern  Local, 

s’autoritzarà amb les signatures del Sr. Batle i de la Secretària de la Corporació Local

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL

En el terme municipal de Maria de la Salut, a la Sala polivalent del Casal de cultura, 

sent  les  18.10 hores  de dia  11 de gener de 2021,  es reuneix  en Sessió  ordinària, 

primera  convocatòria,  la  Junta  de  Govern  Local,  prèviament  convocada,  sota  la 

presidència del Sr. Batle President de la Corporació Local, amb l’assistència de:

 El Sr. Batle President:

Bernat Quetglas Jordà

 Els Srs. regidors, membres de la Junta de Govern Local:

Gabriel Ferriol Bergas

Jaume Ferriol Martí

 Els Srs. regidors, en qualitat de convidats:

Miquel Pons Ferriol

Miquel Vanrell Font

 La Secretària Interventora:

Margarita Grimalt Mayol

No assisteix, excusant la seva absència, la Sra. regidora Catalina Roig Castelló. 

La Corporació està assistida per la Secretària Interventora de la Corporació Local, que 

dóna fe de l’acte i assumeix les funcions d’Intervenció.

Una vegada verificada per la Secretària la vàlida constitució de la Junta de Govern 

Local,  atès que es compleix  el  quorum  legal  per  a la  seva celebració,  el  Sr.  Batle 

President declara oberta la Sessió i, sent l’hora indicada  ut supra, es procedeix a la 

deliberació sobre els assumptes inclosos en l’Ordre del dia, a saber:

Primer.-  Aprovació  de l’acta  de la Sessió  ordinària anterior  de la  Junta de Govern 

Local, celebrada dia 28 de desembre de 2020.
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Ajuntament de Maria de la Salut

El  Sr.  Batle pregunta si  algun membre de la Corporació té  la  voluntat  de formular 

observacions  sobre  l’acta,  distribuïda  amb  la  convocatòria.  No  es  formulen 

observacions i és aprovada per unanimitat dels seus membres.

Segon.- Conformació de la relació de Factures rebudes entre el 28 i el 31 de desembre 

de 2020.

Examinada la relació, es conformen les Factures que es corresponen amb el Registre de 

Factures núms. 895 a 920.

Segon bis.-  Aprovació  del pagament de l’assegurança del vehicle amb denominació 

comercial VOLKSWAGEN TRANSPORTER, amb matrícula núm. 8716HCW, per import de 

831,05 euros. 

Examinada la documentació,  els  membres  de la Junta  de Govern Local  acorden el 

pagament. El Sr. regidor Miquel Pons Ferriol pregunta a la Secretària si és normal el 

cost de l’assegurança, atès que el considera un poc elevat. La Secretària entén que és 

perquè es tracta de vehicle policial. 

Tercer.- Intervencions, gestions i propostes del Sr. Batle i dels Srs. regidors. 

- Per part del Sr. Batle Bernat Quetglas Jordà:

Informa que demà passat els Serveis socials  començaran a entregar a domicili  els 

aliments del Banc d’aliments, mensualment, i a través del servei de Brigada municipal. 

Manifesta que la prestació del servei serà momentània, perquè la intenció és emprar 

una targeta bancària per tal de dignificar més a les persones usuàries. Esmenta que es 

reunirà  amb  CaixaBank  per  tractar  el  tema  i  explica  que  serà  una  targeta  molt 

condicionada, perquè només es podrà emprar en els comerços del municipi  i  per a 

determinats  productes.  Manifesta  que  les  persones  usuàries  posteriorment  i 

puntualment entregaran els tiquets de compra a la treballadora social, que els revisarà 

minuciosament. 

En relació amb la targeta bancària, el Sr. regidor Jaume Ferriol Martí pregunta per les 

aportacions dineràries i el Sr. Batle manifesta que CaixaBank aportarà 3.000 euros i la  

Corporació local, la resta, que seran un poc més de 3.000 euros. 

A col·lació, el Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas pregunta si els aliments de la recollida 

solidària de la Penya Barcelonista de Maria de la Salut es destinen al Banc d’aliments i 

el Sr. Batle assenteix. El Sr. regidor Jaume Ferriol Martí pregunta per la campanya i el 

Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas respon dient que aquesta continua, que el que es va 

fer per Nadal va ser una primera recollida d’aliments. 
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Ajuntament de Maria de la Salut

Pregunta si és necessària la redacció d’un Ban municipal per comunicar la suspensió 

de les Festes de Sant Antoni.  Els membres de la Junta de Govern Local consideren 

suficient publicitar els cartellets del Govern de les Illes Balears. 

Informa que es van entregar a Càritas les joguines de l’any passat, que es van trobar 

emmagatzemades en es Pes i les recollides enguany a través del CEIP. 

Proposa, mentre segueixin vigent les mesures restrictives per fer front a la COVID-19, 

celebrar les sessions plenàries a les 18 hores i en el Local de la Tercera Edat, per mor 

del so i del fred. Els membres de la Junta de Govern Local acorden fer la prova. 

- Per part del Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas:

Recorda als  membres  de la  Junta  de Govern Local  que és  urgent  enviar  les  seves 

fotografies per formar l’organigrama polític del portal web de la Corporació.

Manifesta que es va reunir amb el representant de Món Lògic Informàtica per tractar el 

tema de la formació per les empreses del municipi i explica el decurs de la reunió. 

Manifesta que prèviament duen a terme una tasca amb les empreses interessades 

perquè la formació s’adapti a la realitat. El Sr. regidor Miquel Pons Ferriol pregunta si 

disposa de la informació i el Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas assenteix. Manifesta que 

té un fulletó informatiu i que li trametrà. 

A col·lació,  i  en relació amb la problemàtica dels  fanals,  esmenta que la mercantil  

compta amb una secció específica sobre energia sostenible, i  que li  va oferir sense 

compromís els serveis d’un tècnic. 

Informa que va anar penjant en el portal web de la Corporació les actes de les sessions 

del Ple i de la Junta de Govern Local, i que properament penjarà la declaració de béns 

de la Sra. regidora Catalina Maria March Pons. 

Manifesta que el  divendres  vinent  es reunirà  amb el  representant  del  grup  O’veus 

perquè li exposi a la resta d’artistes que també representa. 

Informa que ahir es va tancar el concurs de fotografia a Instagram Un Nadal a Maria. 

Manifesta  que  es  van  presentar  més  de  cent  fotografies,  d’una  cinquantena  de 

participants, i que durant el cap de setmana es va procedir a la votació. Esmenta que, 

la intenció és dur a terme una exposició amb les 19 fotografies més votades i  fer 

entrega de premis a les persones guanyadores dia 23 de gener de 2021, però dubta si 

es podrà celebrar l’acte per mor de la crisi sanitària. El Sr. regidor Jaume Ferriol Martí 

recorda que el Govern de les Illes Balears ahir va comunicar l’obligació de suspendre 

les Festes de Sant Antoni i Sant Sebastià. El Sr. Batle assenteix i manifesta que tenien 

la intenció de celebrar un Sant Antoni virtual, a través de Ràdio Marianda, en el que 

uns  glosadors  cantarien  unes  gloses,  però  per  mor  de la  crisi  sanitària  tampoc és 
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Ajuntament de Maria de la Salut

possible. Atesa la situació, els membres de la Junta de Govern Local acorden esperar a 

fer difusió de l’acte cultural a veure com transcorre la situació sanitària, encara els Srs. 

regidors Gabriel Ferriol Bergas i Jaume Ferriol Martí consideren que sent a l’aire lliure, 

emprant mascareta i obeint la resta de mesures de seguretat, no hi hauria d’haver 

problema. El Sr. Batle preguntarà a les institucions pertinents si es possible la seva 

celebració. 

Informa que la setmana passada també es va tancar la campanya Benvingut al món 

mariando i agraeix la col·laboració de les empreses i artesans del municipi: Kaktus Sa 

Botiga Des Banc, apotecaria de Maria, papereria Ses Corbates, crema Aulet, Fet a mà 

Galimestre i Antònia Bergas. Manifesta que la campanya va tenir una bona acollida i 

que estan a l’espera que neixi algun nen.  

Manifesta que va deliberar sobre la campanya Quina Maria vols, en particular sobre el 

tema  dels  cans  i  proposa  fer  signar  als  propietaris  un  compromís  a  registrar  els 

animals, quan vagin a les oficines municipals a recollir el paquet de bosses, que la 

Corporació  obsequiarà.  Els  Srs.  regidors  Miquel  Pons  Ferriol  i  Jaume  Ferriol  Martí 

manifesten que la Corporació disposa de registre d’animals potencialment perillosos, 

però no vol dir que hi estiguin tots inscrits. El Sr. Batle recorda que la mercantil Gram 

Illes Balears 21, SL té pendent de finalitzar la campanya informativa per incrementar el 

percentatge  de  recollida  selectiva  de  residus  i  proposa  substituir-la  per  una  de 

conscienciació sobre la recollida dels excrements dels cans. El Sr. regidor Jaume Ferriol  

Martí  assenteix,  però pensa que abans haurien de formar el  registre.  El  Sr.  regidor 

Miquel  Pons  Ferriol  recorda  que  la  ciutadania  ha  de  ser  conscient  que,  amb 

independència  del  problema de  salubritat,  deixar  els  excrements  en la  via  pública 

implica sancions administratives. 

Manifesta  que  va  preparant  una  bateria  de  propostes  i  activitats  per  dur  a  terme 

durant el febrer per conscienciar a la ciutadania de la problemàtica, com passejades 

ecològiques,  rutes  saludables  i  xerrades  escolars  on  la  Policia  Local  expliqui  la 

normativa als més petits. A col·lació, proposa involucrar a la Policia Local en el tema i 

que porti fulletons informatius dins els vehicles policials i, a mesura que es trobi amb 

gent que passegi els cans, els doni un fulletó com a recordatori de la normativa vigent. 

Informa sobre la posada en marxa de la campanya Fer sa carrera per animar a què la 

gent netegi  la  seva vorera i  no esperi  a  què la Corporació  procedeixi  a retirar  les 

herbes,  sempre  voluntàriament.  Proposa  enfocar-la  com  una  cosa  històrica  o 

patrimonial,  que  feien  les  generacions  anteriors.  El  Sr.  regidor  Miquel  Pons  Ferriol 

proposa realitzar un vídeo, en to anecdòtic, i en posa exemples. 

Esmenta que encarregaran la placa en agraïment a la labor de totes aquelles persones 

i entitats que estan a primera línia durant la crisi sanitària provocada per la COVID-19.  

Manifesta que també encarregaran el suport de ferro al ferrer i, si la crisi sanitària els 
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Ajuntament de Maria de la Salut

ho permet, la inauguraran dia primer de març de 2021.  

A col·lació, pregunta per l’encesa de les talaies pels drets humans. El Sr. Batle pensa 

que se suspendrà per mor de la crisi sanitària, però que demà anirà a comprar les 

bengales, per si de cas. El Sr. regidor Jaume Ferriol Martí recorda que també tenen els  

petards que van sobrar de les Festes dels Reis. 

Pregunta per les plaques amb el nom dels carrers i el Sr. Batle esmenta que les va 

trobar. El Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas proposa que el servei de Brigada municipal 

procedeixi a la seva col·locació. 

- Per part del Sr. regidor Jaume Ferriol Martí:

Manifesta que va treballant en el Pressupost per a l’exercici 2021 i que va agafant de 

referència els dels exercicis 2019 i 2020. Exposa als membres de la Junta de Govern la 

tasca  realitzada  i  demana  opinió  sobre  determinades  partides  pressupostàries. 

Esmenta que té una sèrie de dubtes, que demanarà la informació al Sr. Miquel Vives 

Colombram. 

- Per part del Sr. regidor Miquel Pons Ferriol: 

Informa sobre la convidada de la Fundació MUSOL a participar en el  cicle formatiu 

Turisme sostenible, que organitza en el marc del Projecte SuSTowns. Manifesta que la 

primera sessió formativa Polítiques de turisme sostenible es durà a terme en línia dia 

14 de gener de 2021, a les 17 hores. 

Manifesta  que  van  donar  una  volta  pels  comerços  locals  i  que  la  gent  està  ben 

contenta amb la campanya Compra a ca teva, compra a Maria!. Manifesta que li van 

sol·licitar donar continuïtat a la campanya per promoure el comerç local, realitzant un 

vídeo  promocional  on  apareguin  tots  els  comerços  locals,  sense  deixar-ne  cap. 

Esmenta que li van comentar també que la promoció del comerç local s’hauria pogut 

fer abans i no esperar a la crisi sanitària. 

Pregunta  novament  pels  plecs  del  quiosquet i  la  Secretària  manifesta  que  els  va 

sol·licitar al Sr. Pep Noguera, però que encara no els hi ha tramès. Esmenta que demà 

els hi tornarà a sol·licitar. 

A col·lació,  el  Sr.  regidor Jaume Ferriol  Martí  pregunta a la Secretària si  és factible 

contractar els serveis d’un advocat per donar suport a Secretaria. Aquesta respon dient 

que, legalment, aquestes tasques han de ser prestades per un Funcionari públic.

Quart.- Precs i Preguntes.

Ajuntament de Maria de la Salut

Plaça des Pou nº 13, María de la Salut. 07518 ILLES BALEARS. Tel. 971525002. Fax: 971525194

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 4

AY
G

D
R

G
9P

R
D

M
G

2P
5M

73
R

J3
D

77
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//m
ar

ia
de

la
sa

lu
t.s

ed
el

ec
tro

ni
ca

.e
s/

 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 5
 d

e 
6 



 
Ajuntament de Maria de la Salut

No se’n formulen. 

I no havent-hi més assumptes que tractar i complint l’objecte de l’acte, el Sr. Batle 

aixeca la Sessió, sent les 19.40 hores, de la qual cosa com a Secretària en don fe.

Maria de la Salut, 11 de gener de 2021

 

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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